
546856

To: @minvws.nl]; 51 5.1.2e [IEEE @minvws.ni]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 8/20/2020 11:55:47 AM

Subject: RE: 2 vragen uit Q&A webinar 14-8

Received: Thur 8/20/2020 11:55:47 AM

Mijn antwoord op eerste vraag;

Het huidige testbeleid is dat we mensen testen bij klachten. Het heeft inderdaad geen zin en het is ook niet efficient om

ongericht mensen zonder klachten te testen. Daarom onderzoeken we verschillende specifieke situaties waarbij het wel

meerwaarde kan hebben om mensen zonder klachten te testen, zoals bij de teststraat op Schiphol. Maar denk ook aan het

testen van mensen bij een uitbraak (zoals in de slachthuizen en recent op Terschelling), als ze nauw contact hebben gehad met

iemand die besmet is geweest (ofwel via bron- en contactonderzoek ofwel via de app een melding) of testen van mensen in de

zorg zonder klachten.

van:NCEE)<BEXEDM@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 12:11

Aan: 5.1.2e

Ree
5.1 51.2e ) EEE @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: 2 vragen uit Q&A webinar 14-8

Hoi beiden,

Leuke vragen van Labs gesteld aan het LCDK:

eo Als mensen ongebreideld laten testen zonder klachten blazen wij ons systeem op, hoe zeer wij onze processen

ook proberen te optimaliseren. Gaan wij het publiek nog op een of andere wijze 'bijsturen'? VWs
0 De vraag is terecht. Deze zullen we terugleggen bij VWS. VWS maakt hierop het beleid. >>>

eo Er wordt gedeeld dat regelmatig vertraging wordt opgelopen door het crashen van apparatuur. De meeste labs

hebben meerdere machines waardoor deze vertraging kan worden voorkomen. Is het niet nodig dit voor alle

labs te verplichten?VWs?
o Komen we op terug. >

Met vriendelijke groet,

@ minvws.nl

van:IEEEKEES@ minvs i>
Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 12:03

an: INCE < minuws.n>

Onderwerp: FW: 2 vragen uit Q&A webinar 14-8

Zie onderstaande vraag van de LCDK.

Kunnen jullie dit oppakken?

Dank en

“hl
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Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 11:52

@ minvws.nl>

Cc: G

Onderwerp: 2 vragen uit Q&A webinar 14-8

Tijdens de LCDK webinar afgelopen vrijdag werden weer behoorlijk wat vragen gesteld. Twee ervan moeten denk ik door VWS

beantwoord worden. Ik weet even niet wie van[IEE 2 <zie is nu in vakantietijd. Mag ik dit via jou aan hen

voorleggen? Het gaat over onderstaande. Het antwoord wat er al bij staat is tijdens het webinar gegeven, maar dat hoeft niet te

blijven staan als we nu een beter/completer antwoord hebben.

iedk.ni>; [EE Icdk.nl>

Fijn als het vandaag of morgenochtend lukt. Dankjewel!

Groetjes,
5.1.2e
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